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Protokół z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 26. 02. 2014 r.. 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady Gminy, Ewa Czajka przywitała zebranych  stwierdziła, że w sesji bierze 

udział 13 radnych, nieobecni  radni, to M. Mach i J. Małagocki,   następnie  przedstawiła 

porządek obrad. 

Na salę wszedł radny M. Mach, w sesji bierze udział 14 radnych. 

Porządek obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami. 

5. Zapoznane ze sprawozdaniem z realizacji zadań własnych Gminy w zakresie kultury 

fizycznej    i sportu w roku 2013. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego; 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

c) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2015 roku; 

d) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków oraz ustalenia dopłaty do cen za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na 

terenie Gminy Zaklików;  

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania 

publicznego;  
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f) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na realizację 

zadania publicznego;  

g) upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej; 

h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności;  

i) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania dzieci                    

i młodzieży „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020;  

j) nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Zaklikowie; 

k) przyjęcia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zaklikowie na 

2014 r.; 

l) przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2014 r.; 

m) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2014 r. 

n) zasad udzielania Stypendium Burmistrza Zaklikowa za wysokie wyniki w nauce dla 

uczniów szkól ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaklików; 

o) ustalenia zasad przyznawania nagród Burmistrza Zaklikowa dla uczniów za wybitne 

osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce. 

p) zmieniającej uchwalę Nr XIV/75/2011 Rady Gminy Zaklików z dnia 21 października 

2011 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą Gminny Zespół 

Ekonomiczno- Administracyjny Szkół w Zaklikowie; 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Zamknięcie obrad. 

Burmistrz zaproponował, by zdjąć z porządku obrad pkt 6 c, gdyż zmieniła się ustawa 

dotycząca funduszu sołeckiego i na następnej sesji można będzie podjąć uchwałę w oparciu o 

nowe przepisy. Zaproponował też zdjęcie z porządku obrad pkt 6 j, wyjaśnił, że projekt 
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statutu OPS ma kilka błędów, które należy poprawić. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

zaproponowała, by zdjąć z porządku obrad pkt 6 p, gdyż radni otrzymali projekt statutu 

opracowany zarówno przez GZEAS jak i przez Komisję Oświaty. Zaproponowała, by GZEAS 

wspólnie z Komisją wypracował wspólny dokument, który będzie przedstawiony radnym. 

Dyrektor GZEAS, O. Gilewicz wyjaśniła, że projekt statutu był gotowy pod koniec ubiegłego 

roku, ale ze względu na odzyskanie praw miejskich nie był przekazany radnym. Wyjaśniła, że 

przekazała projekt uchwały Komisji w dniu 14. 02., oraz, że nie uczestniczyła w posiedzeniu 

Komisji. Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej, W. Przywara wyjaśniła, że Komisja w 

swojej pracy nad projektem statutu kierowała się tylko uwagami wojewody, zaś pani 

dyrektor GZEAS dodała do statutu zapisy, które zdaniem Komisji Oświaty są niepotrzebne. 

Radny K. Ziemiński stwierdził, że oba projekty są tak odmienne, że przyjęcie statutu w 

kształcie zaproponowanym przez Komisję może spowodować, że GZEAS nie będzie 

potrzebny. Radny M. Wróblewski zarzucił, że poprawki zaproponowane przez Komisję 

Oświaty nie zostały w projekcie uwzględnione. Dyrektor O. Gilewicz stwierdziła, że nie 

otrzymała żadnych poprawek od Komisji, zaś projekt statutu przez nią opracowany zawiera 

wszystkie zadania, którymi zajmuje się GZEAS. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawkami do porządku obrad. 

Za wykreśleniem pkt 6 c radni opowiedzieli się jednogłośnie; 

Za wykreśleniem pkt 6 j radni wypowiedzieli się jednogłośnie; 

Za wykreśleniem pkt 6 p głosowało 6 radnych, 6 radnych było przeciw, 2 radnych wstrzymało 

się od głosu. Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów. 

Za przyjęciem porządku obrad wraz z poprawkami radni zagłosowali jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami. 

5. Zapoznane ze sprawozdaniem z realizacji zadań własnych Gminy w zakresie kultury 

fizycznej    i sportu w roku 2013. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego; 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

c) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków oraz ustalenia dopłaty do cen za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na 

terenie Gminy Zaklików;  

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania 

publicznego;  

e) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na realizację 

zadania publicznego;  

f) upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej; 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności;  

h) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania dzieci                    

i młodzieży „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020;  

i) przyjęcia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zaklikowie na 

2014 r.; 

j) przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2014 r.; 

k) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2014 r. 



5 

 

l) zasad udzielania Stypendium Burmistrza Zaklikowa za wysokie wyniki w nauce dla 

uczniów szkól ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaklików; 

m) ustalenia zasad przyznawania nagród Burmistrza Zaklikowa dla uczniów za wybitne 

osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce. 

n) zmieniającej uchwalę Nr XIV/75/2011 Rady Gminy Zaklików z dnia 21 października 

2011 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą Gminny Zespół 

Ekonomiczno- Administracyjny Szkół w Zaklikowie; 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. 

Protokół z XLVI Sesji Rady przyjęty został13 głosami za, przy jednym wstrzymującym, 

protokół z XLVII Sesji przyjęty został 11 głosami za, przy 2 głosach przeciw i 1 wstrzymującym. 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uczestniczyła w obchodach rocznicy 

pacyfikacji niemieckiej w Łążku, zebraniu OSP w Zdziechowicach, odpowiedzi, jakiej udzielił 

burmistrz mieszkańcowi wsi Lipa, panu B. Wałkowi na pismo w sprawie zaniedbań 

dotyczących ochrony środowiska, piśmie dyrektora ZSO w Zaklikowie o zabezpieczenie 

środków na usunięcie usterek stwierdzonych przez Państwową Inspekcję Pracy, 

odpowiedziach do mieszkańców w sprawie remontu dróg, petycji mieszkańców Józefowa 

sprzeciwiających się budowie farmy wiatrowej. Następnie udzieliła głosu Pani Janinie Szot, 

która po raz kolejny apelowała o obniżenie opłaty za wywóz śmieci dla jednoosobowych 

gospodarstw oraz utrzymywanie porządku na terenie Zaklikowa. Radny R. Polański poprosił, 

by odczytać, kto z radnych podpisał się pod projektem uchwały dotyczącym obniżenia opłat 

za wywóz śmieci. W tym momencie mieszkaniec Zaklikowa, H. Pokrzywa wręczył 

Przewodniczącej Rady listę osób z terenu Gminy popierających budowę farmy wiatrowej. 

Ad. 4  
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Burmistrz poinformował, że spotkał się z przedstawicielami firmy Chevron i uzyskał 

informację, że na terenie Gminy nie będą wykonywane odwierty.  Radny R. Polański 

przypomniał, że pod Lipą znajdują się duże złoża gazu. Radny M. Wróblewski zapytał, czy 

odwiert wód nie koliduje z odwiertami złóż gazu. Burmistrz poinformował, że złożony został 

sprzeciw dla poszukiwań złóż gazu oraz, że w ciągu 3 tygodni wykonany zostanie odwiert w 

Lipie i będzie można wykonać badania wody. Radny M. Mach poinformował, że firma 

zajmująca się poszukiwaniem złóż gazu i ropy, na spotkaniu z mieszkańcami Lipy 

poinformowała, że ma zgodę Gminy na poszukiwania i jest w trakcie opracowania raportu 

oddziaływania na środowisko. Radny M. Wróblewski przypomniał, że przedstawiciele firmy 

deklarowali, że odwiert będzie gotowy w trzecim kwartale. Burmistrz wyjaśnił, że nie udzielił 

zgody na prace na gminnej działce, gdyż mogłoby to utrudnić wyznaczenie strefy 

uzdrowiskowej. 

Ad. 5 

Zapoznane ze sprawozdaniem z realizacji zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej    

i sportu w roku 2013- radni nie mieli uwag do sprawozdania. 

Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

– projekt dotyczył budowy farmy wiatrowej, Przewodnicząca Rady udzieliła głosu 

sołtysowi Łęk Dukielskich, Tomaszowi Węgrzynowi, który pełni funkcję sołtysa we 

wsi, gdzie od kilku lat funkcjonuje farma wiatrowa. Zwrócił on uwagę zarówno na 

korzyści wynikające z faktu działania farmy, wśród których wymienił potężny 

zastrzyk finansowy dla gminy i dla samej wsi, na terenie której farma istnieje, jak i 

minusy działania takiego przedsięwzięcia. Stwierdził, że farma wiatrowa jest 

nowym przedsięwzięciem i nie można jeszcze jednoznacznie określić jej 

oddziaływania na ludzi. Zapewnił też, że w ciągu kilku lat jej funkcjonowania wieś 

wypiękniała, powstały drogi, place zabaw, boiska i różne, cenne dla mieszkańców 

inicjatywy. Przedstawiciel Farmy Wiatrowej Zaklików wręczył Przewodniczącej 
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Rady deklarację wsparcia finansowego dla sołectwa Józefów.  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. Uchwała została 

podjęta 11 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących; 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;- Przewodnicząca Rady 

oddała głos dyrektorowi Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  w Stalowej 

Woli, Mirosławowi Leśniewskiemu, który przybliżył zebranym pomysł burmistrza 

na stacjonowanie w Zaklikowie karetki. Radna B. Hołody zapytała, czy badany był 

czas dojazdu karetki do poszczególnych miejscowości. Dyrektor wyjaśnił, że takie 

badania wykonywał Urząd Wojewódzki. Radny P. Szwedo zapytał, czy w obsadzie 

karetki będzie dwóch ratowników bez lekarza. Dyrektor potwierdził. Burmistrz 

poinformował, że dzisiejsza uchwała potrzebna jest, by pokazać zabezpieczenie 

środków, musi być jeszcze uchwała o pomocy dla powiatu przekazująca środki na 

konkretny cel. Radny P. Szwedo zapytał, kto będzie pokrywał koszty obsady 

karetki. Dyrektor wyjaśnił, że NFZ. Radny M. Mach przypomniał, że sprawa karetki 

pojawiła się 2 lata temu, karetka miała być w Lipie, gmina nie miała ponosić 

żadnych kosztów, jako że ratownictwo medyczne jest zadaniem wojewody. 

Przypomniał, że Przewodnicząca Rady stwierdziła wtedy, by nie przenosić stolicy 

do Lipy. Przewodnicząca zaprzeczyła, by użyła takiego sformułowania. Stwierdził, 

że pieniądze, które dajemy na karetkę lepiej byłoby przeznaczyć na drogi. Zapytał, 

ile będzie kosztować adaptacja zaplecza dla ratowników, czy wyjazd z parkingu za 

urzędem spełnia warunki dla karetek. Dyrektor szpitala wyjaśnił, że w chwili 

obecnej czas dojazdu do pacjenta spełnia wymogi ale jest na granicy. Radna B. 

Hołody stwierdziła, że Lipa jest najlepszą lokalizacją dla karetki. Radny M. Mach 

zapytał, czy wiadomo już o zniesieniu rejonizacji karetek. Dyrektor wyjaśnił, że 

karetka będzie mogła interweniować na terenie innego powiatu ale w ramach 

jednego województwa. Radny M. Mach podkreślił, że nie jest przeciwny 

pomysłowi na stacjonowanie w Gminie karetki, jest przeciwny dokładaniu się do 

przedsięwzięcia, które stanowi zadanie własne województwa. Radny R. Polański 

stwierdził, że jeśli dzięki tym pieniądzom uratowane zostanie czyjeś życie, należy 

je przekazać na zakup karetki. Komisja budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 1 przeciw. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 15 minut przerwy. 

Po wznowieniu obrad salę opuścił radny K. Ziemiński. W sesji bierze udział 13 

radnych. 

c) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków oraz ustalenia dopłaty do cen za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę na terenie Gminy Zaklików;-  Radny K. Oszust sprostował wypowiedź 

radnego M. Macha i przyznał się, że to on apelował o nieprzenoszenie stolicy do 

Lipy. Radny M. Mach zapytał, co stanowią usługi obce, kierownik referatu 

Gospodarki Komunalnej wyjaśnił, że są to koszty remontów pomp, badania wody i 

ścieków. Radny zapytał o koszty osobowe oraz projekt oczyszczalni w Lipie. Pani 

skarbnik wyjaśniła, że koszty osobowe liczone są na podstawie godzin 

przepracowanych przy wodociągu i kanalizacji. Burmistrz wyjaśnił, że sprawa 

oczyszczalni wróciła do RDOŚ. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 

radny wstrzymał się do głosu, 2 nie brało udziału w głosowaniu; 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania 

publicznego; Komisja budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, uchwała 

podjęta została jednogłośnie. 

e) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na realizację 

zadania publicznego;- Komisja  budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, uchwała podjęta została jednogłośnie; 

f) upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej;- kierownik OPS, A. Suchora wyjaśniła, że chodzi o przyznawanie tzw. 

dodatku energetycznego uzależnionego od dodatków mieszkaniowych. Uchwała 

podjęta została jednogłośnie. 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności; 

radny K. Oszust przypomniał, że sprawa poruszana była na kilku spotkaniach 

radnych i należy wyjść naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców i zmniejszyć stawkę 

dla jednoosobowych gospodarstw. Przewodnicząca Rady zapytała, czy 

wnioskodawcy liczą się z koniecznością opracowania wzoru deklaracji do uchwały. 
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Burmistrz zaproponował, by wrócić do tej sprawy na marcowej sesji i 

przeanalizować koszty jakie niesie podjęcie uchwały. Sołtys Zaklikowa, J. Żelazny 

przychylił się do pomysłu burmistrza i stwierdził, że trzeba uzależnić wysokość 

opłaty dla gospodarstw jednoosobowych od ich dochodów. Radny K. Oszust nie 

zgodził się z tym, stwierdził, że opłata nie może być uzależniona od zamożności 

mieszkańców. Radny R. Polański wniósł o zamknięcie dyskusji. Za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. Radny M. Mach opuścił 

obrady, w sesji bierze udział 12 radnych. 

h) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania dzieci                    

i młodzieży „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020;- uchwała 

podjęta została jednogłośnie; 

i) przyjęcia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zaklikowie na 

2014 r.;- uchwała podjęta została jednogłośnie; 

j) przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2014 r.;- 

uchwała podjęta została jednogłośnie; 

k) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2014 r- uchwała podjęta została 

jednogłośnie; 

l) zasad udzielania Stypendium Burmistrza Zaklikowa za wysokie wyniki w nauce dla 

uczniów szkól ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Zaklików;- radny K. Oszust zwrócił uwagę, że 4,0 to zbyt niska średnia 

ocen, zawnioskował o zmianę zapisu na 4,5. Dyrektor ZSO, W. Plennikowski 

zwrócił uwagę, że nie jest prosto uzyskać w szkole średniej średnią ocen 4,0. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, W. Przywara zaapelowała, by zostawić zapis na 

poziomie zaproponowanym w projekcie uchwały, gdyż jest to jeden z czynników 

zachęcających młodzież do przyjścia do naszego liceum. Radny K. Oszust wycofał 

swój wniosek. Za podjęciem uchwały radni zagłosowali jednogłośnie; 

m) ustalenia zasad przyznawania nagród Burmistrza Zaklikowa dla uczniów za wybitne 

osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce- uchwała podjęta została jednogłośnie; 

n) zmieniającej uchwalę Nr XIV/75/2011 Rady Gminy Zaklików z dnia 21 października 

2011 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

Gminny Zespół Ekonomiczno- Administracyjny Szkół w Zaklikowie;- wobec tego, 
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że zgłoszone zostały dwa projekty uchwały w tej samej sprawie, radca stwierdził, 

że należy poddać pod głosowanie obydwa projekty. Radny K. Oszust stwierdził, że 

projekt opracowany przez GZEAS jest lepszy i oddaje rzeczywiste zadania 

jednostki, Zastępca Przewodniczącej Rady, W. Przywara wyjaśniła, że w projekcie 

Komisji odniesiono się jedynie do uwag wojewody i ograniczono kompetencje 

nadzorcze projektu GZEAS. Radny K. Oszust zapytał, czy oba projekty są zgodne z 

prawem. Mecenas wyjaśnił, że wojewoda zarzucał nieprawidłowość przy funkcji 

nadzorczej GZEAS, stwierdził, że gmina może powierzyć swoje kompetencje 

jednostce budżetowej. Obydwa projekty statutów są zgodne z prawem. Radny R. 

Polański wnioskował o zamknięcie dyskusji. Radni opowiedzieli się za wnioskiem 

jednogłośnie. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt przedłożony 

przez GZEAS- za podjęciem uchwały głosowało 3 radnych, 9 było przeciw. 

poddany został pod głosowanie projekt Komisji- za podjęciem uchwały głosowało 

9 radnych, 3 było przeciw. Uchwała została podjęta. 

Ad.6. 

Radny R. Polański zapytał, czy rodzinie Rybińskich, którzy po pożarze mieszkają w starym 

laboratorium można udostępnić drugie pomieszczenie. Burmistrz zobowiązał się do 

rozpoznania sprawy. Radny E. Szymanowski zapytał, czy nie można zainstalować w szkole w 

Zdziechowicach monitoringu, gdyż uczniowie niszczą sprzęt. Radny R. Wróblewski 

zaproponował by utwardzić pobocze przy ulicy Cmentarnej w Lipie. Radny J. Gajowiak 

zapytał, czy będzie przejazd z drogi wojewódzkiej na drogę do ujęcia. Burmistrz 

poinformował, że będzie spotkanie w tej sprawie. Radny A. Grzyb zapytał, czy nie można 

zakupić słupów ogłoszeniowych do Zaklikowa. Radny P. Szwedo zapytał, co dzieje się w 

sprawie budowy garażu dla OSP. Burmistrz wyjaśnił, że trwają prace nad uzyskaniem 

pozwolenia na budowę.  Radny P. Szwedo zwrócił uwagę na zbyt wąskie drogi między 

posesjami w Zdziechowicach, utrudniające akcje straży pożarnej. Sołtys Zaklikowa, J. Żelazny 

odniósł się do sprawy państwa Rybińskich, stwierdził, że sąd przyzna im placówkę i 

wspólnymi siłami będzie można postawić im dom. Radny R. Polański stwierdził, że nie ma 

możliwości prawnej wybudowania domu a pieniądze które zebrał komitet pomocy, należy 

przekazać w formie rzeczowej rodzinie. 
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Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej E. Czajka -  wobec wyczerpania porządku obrad zamknęła 

obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

 

Protokolant      Przewodnicząca Rady Miejskiej 

T. Paleń      Ewa Czajka 

  

 


